
 

Side 1 af 2. 

 
Mødedato: 23-09-21 
 

Mødested: FOA Hjørring 
 

Mødet Start kl.: 12.30 
 

Mødet afsluttet ca. kl.16.00 
 
Næste møde:    09-12-21 
 

Fraværende:  Ken u Christensen. Aase Knudsen 
 

Mødedeltagere:  
 

Formand:                  Jesper Larsen (JL) 
Næstformand:   
 Aase Knudsen (AAK)  
 Mogens Stadsvold (MS) 
 Jørgen Torp (JT)  

 Hanne Toft (HT)  
 Annette Seidler (AS) ordstyrer 
 Svend Olesen (SO) 
 Ken U. Christensen (KUC) 
 
  
suppleant Henrik Jensen.   
 

Referent:   
 

DAGSORDEN: 

 

1. Godkendelse af dagsorden. 

2. Valg af referent. 

3. Økonomi.  

4.  

5. Faggrupplandsmøder. 

6. Gensidig orientering. Tss- refert. Kss-Referat. Nyhedsbrev. 

Bestyrelse Konference nov 2021. Brønderslev kontoret.  

7. Lukket punkt. 

8. Evaluering af bestyrelsesmøde. 

9. Evt.  

 

 

 

 

 

Referat: 

Referat af sektorbestyrelsemødet 
Bestyrelsesmøde 3. 2021 Servicesektoren 

  Vendsyssel 
FIU nr.  

9501-21-08-03 
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Side 2 af 2. 

 

1. Godkendelse af dagsorden.  

Godkendt 

 

2. Valg af referent 

Anette Seidler 

 

3. Økonomi. (Status året til dato). Gennemgang af 
kassebeholdning/kontoudtog. Økonomien er god - der er ikke 
de store udgifter. Kontobilag er gennemgået og godkendt. 
Rune Grenn betales 1/3 del af omkostningerne. 
Bus til Den Gamle By – der er er 2 besøg planlagt. 
 
Orientering om Ambulancetjeneste/behandlere. Orientering 
om hvor tjenestens skal have placering og indretning. Mht. 
Uniform så kommer det vist til at ligne paramediciners 
uniform.  
Der har været valgt til TR/AMR inden for paramediciner. 
Valget blev som TR og AMR Thomas Sølvkjær.  
Suppleant Peter Burholt 
 

 

 

4. Faggruppelandsmøder. Hvem har deltaget – Mogens har ikke 

deltaget. Anette var ikke med pga. tidspunkt det blev afholdt 

på. Stadig med sommerferie og meget fravær pga. sygdom 

 

LUU - EUC NORD – mangler elev er det er svært at finde 

dette gælder alle områder. Indsats for at unge vil tage 

en uddannelse. Der gøres en aktiv indsats. Der er blevet 

nedjusteret at der nu kun skal 5 ansatte til før du kan få 

1 elev. 

 

5. Gensidig orientering. 

Der har ikke været afholdt møder i diverse 

udvalg/Bestyrelser. 

Brønderslevkontoret åbnet. 

 Der er blevet aftalt hvad A-kassen skal betale i 

husleje i Brønderslev.  

Der er blevet ansat 2nye med arbejder. 

 Trine o. Nielsen er blevet ansat som Kontorassistent.  

Mette Guldbæk-Olesen.  

 

 

6. Lukket punkt  

 

 

 

7. Evaluering af bestyrelsesmøde 

Næste gang skal der laves en beretning af året der gik. 

 

8. Evt Hvor skal der holdes julefrokost henne?  

 Tak for god ro og orden.   

 


